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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Honvédelm i
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Hogyan is állunk a helikopterekkel? ”

címmel .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

Még decemberben intéztem Önhöz azonnali kérdést, amiben az Amerikai Egyesült Államo k
által felajánlott helikopterekről, főleg annak anyagi és nem anyagi áráról kérdeztem Önt .
Akkor Miniszter Úr türelemre intet, miszerint még egyáltalán nem biztos, hogy elfogadjuk a
100 milliárd Ft-os több mint 30 éves használt helikoptercsomagot, mivel Ön és delegációj a
kiutazik az Államokba, és ott még tárgyalásokat folytatnak le az esetleges beszerzésekr ő l . A
kérdésnek már négy hónapja elhangzott és még azóta sem tudunk semmit a válaszról .

Sajtóhírek szerint a magyar küldöttség nem is januárban, hanem februárban utazik ki, majd
ezek után arról is lehetett olvasni, hogy nem utazott ki senki, hanem márciusban érkezik id e
egy amerikai küldöttség . Továbbá, szintén a sajtóban olvashattunk arról is, hogy – má s
országok, gyártók látván a magyar beszerzési kísérletet – több más ajánlat is érkezett a
Honvédelmi Minisztériumba, például Olaszországból vagy Oroszországból . Innen, egyes
hírek szerint ugyanazért az árért teljesen új nagyobb képességű helikoptereket is kaphatunk .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérem, hogy válaszoljon arra a kérdésre, hogy mi is a helyzet ma a
helikopter fronton, hogyan tervezi a minisztérium a helikopter beszerzést?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012. március 20.
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